
 Číslo materiálu : 1/2020 

Komise: Komise pro bezpečnost Rady města Kutná Hora 

Datum :   4. 2. 2020, v 16:00 hodin 

Přítomni: 

 

Hosté: 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Mgr. Vojtěch Smetáček, Jiří Hlavinka, Josef Sova, Milan Zelený, Denisa Kleinová 

 

Ing. Václav Mareček, npor. Karel Nový, Ing. Josef Viktora 

Kateřina Špalková, Josef Kraus, MUDr. Jan Havlovic, Marie Pipková, PhDr. Iva 

Pospíšilová, 

- 

Člen RM: Josef Kraus 

Příští jednání: 7. 4. 2020 od 16 hod. 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

Rada města Kutná Hora 

 

I. bere na vědomí zápis z 1. zasedání komise pro bezpečnost ze dne 4. 2. 2020 

II. souhlasí s odstoupením pana Petra Pokorného z funkce člena Komise pro bezpečnost 

 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

 

1. Zahájení, přivítání, prezence 

2. Jednání 
______________________________________________________________________________ 

 

1. Zahájení, přivítání, prezence 

  

Předseda komise přivítal přítomné na prvním zasedání komise v novém roce. 

 

2. Jednání 

- Mgr. Holíková – vyslovila žádost pana Petra Pokorného odstoupit z funkce člena komise. 

- npor. Bc. Nový – Shrnul trestnou činnost v Kutné Hoře – cca 400 TČ za rok, objasněnost 40% 

(nadcelorepublikový průměr), nejčastěji vykradená auta, když řidiči nechávají cenné věci ve 

vozidlech, zvýšil se počet zastavení řidičů pod vlivem alkoholu a návykových látek (je to i z důvodu 

navýšením počtu hlídek=zvýšenou činností). Od 1. 8. by měli nastoupit 4 příslušníci a bude plný 

tabulkový stav. Ne poprvé zmínil, i na dotaz Ing. Viktory, ohledně množství přestupků, problematiku 

PČR jako represivní složky, kde PČR pouze zadrží pachatele, sepíše a předává složce, která o tom 

rozhoduje (soud nebo MÚ) dle skutkové podstaty. Např. když někoho chytnou 5x při řízení pod 

vlivem omamných látek, soudce mu uloží trest zákazu řízení, ten člověk znova bude chycen se 

zákazem řízení, tak mu soudce navýší trest zákazu řízení o další roky. Takže bude mít zákaz řízení 

např. do roku 2028, ale to přece není trest, ten člověk to bude opakovat do nekonečna. Bohužel 

rozhodovat o tom nepřísluší PČR, přestože dají návrh na vazbu, soudce ho do vazby třeba nevezme. 

V médiích pak řeknou, že policie s tím nic nedělá, že to neřeší. Ale policie dělá, co má. Rozhodují 

soudy a přestupkové komise. 

  

- Ing. Mareček – Též shrnul TČ, dochází (cca od září) k poklesu přestupků přes zimní měsíce. 

Úsekové měření v Malíně má stále trvající pokles (od září 2019). 

Z hlediska prac. poměru – 2 podané výpovědi k 31. 3., od června 2019 jedna dlouhodobá prac. 

neschopnost a 1 žena na MD. Nové vozidlo MP již kompletně vybaveno, ještě se poptává software 

pro polohování. Pochválil prospěšnost projektu spolupráce s Policií ČR pro sjednocení postupu při 

zásahu strážníků, střelby. Zatím má informace z programu, že je vůle, aby projekt nadále pokračoval. 



 

- Ing. Viktora – Znovu se bude řešit dopravní generel, protože nebyl přizván IZS ani MP. 

Do konce března by mělo být v provozu úsekové měření v Kouřimské ulici. 

 

- Mgr. Smetáček – byla předložena žádost Osadního výboru Kaňk pro vyjádření se komise ohledně 

úsekového měření na hl. komunikaci na Kaňku. Ing. Mareček potvrdil, že na žádost byla postavena 

hlídka MP a prav. siln. provozu byla silně nedodržována (za cca hodinu kolem 30 přestupků). 

V porovnání se situací v Malíně – pokles přestupků asi na čtvrtinu, tudíž jednoznačně pozitivní ohlas. 

Člen komise p. Kraus navzdory své nepřítomnosti zaslal písemné vyjádření k tomuto tématu, že 

vyjadřuje s žádostí OsV Kaňk souhlas. Též uvedl, že s Ing. Kubátem na toto téma hovořil a pokud 

záměr získá podporu, k jeho realizaci by mohlo dojít v r. 2021.  

 

Hlasování pro úsek. měření na Kaňku: z 5 přítomných členů + písemného vyjádření p. Krause: 5 pro, 

1 proti. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

BK doporučuje RM obdobné opatření úsekového měření, jako je v Malíně (a připravované 

v Kouřimské ulici). 

 

4) Reakce rady města : 

 

 

Zapsal: Mgr. Petra Holíková 

Elektronicky ověřil: Mgr. Vojtěch Smetáček 


